
Ordinært	menighedsrådsmøde	
onsdag	13.	februar	2019	klokken	17.00	i	Kirkehuset	

	
Mødt:	Poul	Hurup,	Steen	Sejer,	Line	Porting,	Kirsten	Schmidt,	Kirsten	
Rasmussen,	Jette	Maja	Porting,	medarbejderrepræsentant	Henriette	Oxbøll	

	
	

1. Der	blev	budt	velkommen	og	vi	sang	’Her	vil	ties’	
2. Referat	fra	mødet	i	januar	er	godkendt	
3. Dagsorden	er	godkendt	
4. Intet	nyt	
5. Der	ryddes	op	i	frugthaven.	Frosten	er	gået	af	jorden,	og	der	arbejdes	

efter	planen.		
6. Der	har	været	tilsyn	til	vores	orgel	–	dette	skal	sættes	i	stand	og	

rengøres,	hvilket	er	vedtaget	dd.	af	menighedsrådet.	Istandsættelse	
starter	i	uge	8.	
Vi	fortsætter	arbejdet	med	risikogravsten.	Det	drejer	sig	om	29	sten,	
hvoraf	de	6	er	bevaringsværdige.	Der	er	fokus	på,	at	fremtidige	sten	
overholder	sikringskrav.	Omdelte	skrivelse	fra	Henriette	godkendes	til	
omdeling.	

7. Formanden	og	præsten	forslog,	at	antallet	af	læsninger	under	
gudstjenesten	nedjusteres	fra	3	til	2	læsninger,	og	dette	vedtages	af	
menighedsrådet	dd.			
Der	tales	om	fremtidige	arrangementer	i	kirken,	blandt	andet	Bak	
spiller	Bach	og	meditationsgudstjeneste.	

8. Intet	nyt	
9. Præsten	er	fortsat	halvtidssygemeldt	og	orienterer	om	forløbet.	Præsten	

har	aftalt	med	provsten,	at	hun	varetager	fastelavnsgudstjenesten.	Der	
skal	laves	APV,	dette	varetages	af	formanden	sammen	med	præsten.		
Foredraget	om	kristuskransen	var	velbesøgt.	
Konfirmandtræf	var	en	succes	trods	sygdom	blandt	konfirmander.		
Kirkebladet	er	under	præstens	sygdom	efter	aftale	med	provsten	
reduceret	til	4	sider.		

10. Regnskab	for	2018	er	taget	til	efterretning	og	førstegangsgodtaget.		
Der	har	været	møde	i	’Regnsskabssamarbejdet’,	og	dette	fungerer	efter	
planen.		
Menighedsrådet	godkendte,	at	Kirkens	hjemmeside	opdateres.	

11. Intet	nyt	
12. Intet	

	


